
Z  Á  P  I  S  N  I  C  A 

zo zasadania obecného zastupiteľstva Klokoč zo dňa 

25.06.2019 o 17.00 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Počet poslancov OZ: 6 

 

Prítomní: 

1. Radoslav Hruška – starosta obce 

2. Ján Baláž, poslanec OZ 

3. Mgr. Ľubica Sliacka poslanec OZ 

4. Marek Sliacky poslanec OZ 

5. Stanislav Krško, poslanec OZ 

6. Mgr. Žofia Veselovská 

7. Ivana Vyletelová 

8. Ing. Ivan Sivok 

Ospravedlnený – Ján Koreň, poslanec Obecného zastupiteľstva 

Prezenčná listina tvorí súčasť zápisnice 

P r o g r a m : 

. 1. Úvod 

. 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

. 3. Voľba návrhovej komisie 

. 4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

. 5. Schválenie Štatútu obce 

. 6. Schválenie Zásad hospodárenia s majetkom obce Klokoč 

. 7. Schválenie Zásad odmeňovania poslancov obce a členov komisií - neposlancov 

. 8. Schválenie VZN 1/2019 o registratúrnom poriadku 

. 9. Schválenie VZN 2/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Klokoč a o financovaní 

centier voľného času mimo územia obce Klokoč 

. 10. Schválenie VZN 3/2019 ktorým sa určuje výška príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Klokoč 



. 11. Schválenie Registratúrneho plánu a Registratúrneho poriadku 

. 12. Schválenie  

a) Výročnej správy celoročného hospodárenia za rok 2018 a záverečného účtu obce Klokoč za 

rok 2018 

b) Usporiadanie hospodárskeho prebytku, prevod do rezervného fondu vo výške 100% 

. 13. Schválenie použitia finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške 40 

000 EUR na plánované kapitálové výdavky 

. 14. Informácia 

a) Správa nezávislého auditora 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra 

. 15. Zrušenie uznesenia č. 24/2019 

. 16. Rekonštrukcia rezervoáru v obci 

. 17. Rôzne. 

a) Voda – napojenie osád Zlazovci a Kubovci na obecný rezervoár. 

b) Dni obce 2019 – Finančný príspevok 

c) Rekonštrukcia hygienických priestorov v MŠ Klokoč 

d) Oprava odvodňovacích rúr v časti Miškovci (havarijný stav) 

e) Udelenie mandátu starostovi rokovať vo veci prevedenia, odovzdania cesty Jašov 

vrch, Ľauková do správy, vlastníctva BBSK. 

f) Zapojenie obce do projektu- „Podpora rozvoja športu na rok 2019“ 

. 18. Diskusia. 

- Projekt MAS - využitie 

- VPP 

- Smernice 

. 19. Čítanie zápisnice. 

. 20. Záver 

 

 

K bodu 1 

Úvod  p. starosta  privítal všetkých prítomných. 

K bodu 2 

Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 

p. starosta určil  zapisovateľku Anna Bellovú a overovateľov zápisnice Žofiu Veselovskú a 



Mareka Sliackeho 

p. Sliacky ako overovateľ prehlásil: 

„Ako určený overovateľ prehlasujem dnešné zastupiteľstvo za uznášania schopné.“ 

K bodu 3 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí Ján Baláž a Stanislav Krško.                                                                                   

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania. Obecné zastupiteľstvo schválilo členov návrhovej komisie Jána Baláža a 

Stanislava Kršku. 

 K bodu 4 

Schválenie programu rokovania 

p. R. Hruška navrhol zmenu programu doplnením bodu 17 Rôzne / písmena „e“ a „f“ 

e) Udelenie mandátu starostovi rokovať vo veci prevedenia, odovzdania cesty Jašov vrch, 

Ľauková do správy, vlastníctva BBSK. 

f) Zapojenie obce do projektu- „Podpora rozvoja športu na rok 2019“ prečítal  program 

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nikto sa nezdržal 

hlasovania. Program bol schválený. 

K bodu 5 

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení  so Štatútom obce, ktorý dostali do  

e-mailových schránok.                        

K dokumentu nemali žiadne pripomienky.                                                                                                                

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania. 

K bodu 6 

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení  so Zásadami hospodárenia s 

majetkom obce Klokoč, ktoré dostali do e-mailových schránok.                                                                                                                                                          

K dokumentu nemali žiadne výhrady.                                                                                                                                

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania 

K bodu 7 

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení  so Zásadami odmeňovania 

poslancov obce a členov komisií - neposlancov, ktoré dostali do e-mailových schránok.                                                                                                                                                                                 

K dokumentu nemali žiadne pripomienky.                                                                                                                                



Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania. 

K bodu 8 

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení s VZN 1/2019, ktorý dostali do  e-

mailových schránok. K dokumentu nemali žiadne výhrady. Prebehlo hlasovanie zdvihnutím 

ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia 

Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal hlasovania 

K bodu 9 

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení  s VZN 2/2019, ktorý dostali do  

e-mailových schránok.                                                                                                                                                            

Voči dokumentu nemali žiadne výhrady.                                                                                                                                

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania. 

K bodu 10 

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení  s VZN 3/2019, ktorý dostali do  

e-mailových schránok.                                                                                                                                                                     

Voči dokumentu nemali žiadne výhrady.                                                                                                                                

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania. 

K bodu 11 

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení  s Registratúrnym plánom a 

Registratúrnym  poriadkom, ktorý dostali do  e-mailových schránok.                                                                                                                                                            

Voči dokumentu nemali žiadne výhrady.                                                                                                                                

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania. 

 

K bodu 12 a 

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení  s Výročnou správou 

celoročného hospodárenia za rok 2018 a záverečným účtom obce Klokoč za rok 2018 , 

ktorý dostali do  e-mailových schránok.                                                                                                                                                       

Voči dokumentu nemali žiadne výhrady.                                                                                                                                

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 



Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania 

K bodu 12 b 

Poslanci Obecného zastupiteľstvaboli vopred oboznámení  s Usporiadaním hospodárskeho 

prebytku, prevod do rezervného fondu vo výške 100% , ktorý dostali do  e-mailových 

schránok.                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania 

K bodu 13 

p. Hruška informoval poslancov Obecného zastupiteľstva o použití finančných prostriedkov z 

rezervného fondu vo výške 40 000 eur na plánované kapitálové výdavky . Požiadal poslancov 

Obecného zastupiteľstva o vyjadrenie, o pripomienky, námietky. Nikto sa do diskusie 

neprihlásil a vyzval poslancov, aby hlasovali. 

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto sa nezdržal hlasovania a nik 

nebol proti . 

 K bodu 14 a 

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení so Správou nezávislého audítora  

ktorú dostali do e-mailových schránok.                                                                                                                                                   

K dokumentu nemali žiadne výhrady. 

K bodu 14 b 

Poslanci Obecného zastupiteľstva boli vopred oboznámení so Stanoviskom hlavného 

kontrolóra, ktoré dostali do e-mailových schránok.                                                                                                                                                 

K dokumentu nemali žiadne výhrady. O slovo sa prihlásil Ing. Sivok, ktorý im svoje 

stanovisko aj vysvetlil.                                                                                                                         

K bodu 15 

p. Starosta  poinformoval a vysvetlil poslancom, prečo sa uznesenie ruší. Argumentoval, že 

finančný vklad obce nebude až taký veľký ako sa pôvodne predpokladalo, nakoľko pod 

súčasným ihriskom už v minulosti prebehli stavebné práce, čí sa znižujú náklady na výstavbu 

ihriska. Poslanci nemali námietky a súhlasili, aby sme sa zapojili do projektu VUŠI.                                                                                                                          

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania. 

K bodu 16 



p. starosta  informoval o havaríjnom stave rezervoáru – obnažené múry, žiadne oplotenie. 

Poslanci súhlasili s rekonštrukciou rezervoáru a pán starosta navrhol, aby práce  spojené s 

jeho opravou boli vykonané pomocou miestnych občanov formou dohody o vykonaní práce. 

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania. 

K bodu 17a 

p. Kučera s manželkou vysvetlili, že rezervoár, ktorý majú je v dezolátnom stave, voda je 

nepitná a žiadajú o napojenie na verejný vodovod. p. Nemcová návrhla riešenie problému a to 

buď vlastnú studňu, alebo napojenie  na verejný vodovod, kde napojenie financuje občan. 

K danej téme sa vyjadril aj pán Daniel Bartko, ktorý od decembra 2018 monitoroval 

výdatnosť vrtu: keď sa vyvŕtala studňa tak výdatnosť vrtu bola 1,5 l za sekundu, ale situácia 

sa zmenila a výdatnosť je  0,2 l za sekundu a tu p. Nemcová povedala, že to  stačiť, pretože 

vypočítala momentálnu potrebu obyvateľov a tá je 0,15l za sekundu. 

Ďalej podotkla, že v prípade pripojenia ďalších domácností, musí byť vypracovaná projektová 

dokumentácia na pripojenie nových občanova a zatiaľ by bolo urobiť projekt na vodomernú 

šachtu a napojiť ich na pôvodný vodovod. 

P. Starosta vyzval poslancov po prečítaní návrhu uznesenia, ktorého obsahom boli  možnosti  

„poslanci schvaľujú pripojenie,“ „poslanci neschvaľujú pripojenie“ a  „presúva sa bod 17 

na ďalšie rokovanie z dôvodu vyhodnotenia analýzy z monitorovania výdatnosti prietoku 

vodného zdroja na ďalšie rokovanie“ 

Hlasovanie prebehlo zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, , 

Ing. Ľubica Sliacka, Marek Sliacky, nikto sa nezdržal hlasovania, a proti bola  Mgr. Žofia 

Veselovská 

K danej téme sa vyjadrila aj p. Strelcová: pýtala či sa D. Bartko má oprávnenie vykonávať   

činnosť na prepočet výdatnosti zdroja. P. Bartko argumentoval, že na nato, aby niekto vykonal 

prepočet, nie je potrebné žiadne oprávnenie. 

P. Nemcová  sa prihlásila o slovo a vysvetlila variabilitu výdatnosti vrtu. P. Strelcová sa 

pýtala, prečo sa voda neplatí v celej obci. P. Nemcová vysvetlila, že s  bývalým starostom J. 

Výbošťokom chcela, aby všetky rezervoáre boli obecné, ale občania nesúhlasili,  aby im 

niekto chlóroval vodu a aby za ňu platili. 

K bodu 17 b 

P. starosta navrhol finančný príspevok na Dni obce 2019, ktorý bol 500 eur . P.  Veselovská 

navrhla 300 eur. Všetci poslanci súhlasili.                                                                                                                                      

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania. 



K bodu 17c 

P. Starosta informoval o potrebe rekonštruovať hygienické priestory MŠ z dôvodu nariadenia 

Regionálneho úradu verejného zdravotníctva vo Zvolene. Tieto práce  sa začnú vykonávať 

tretí júlový týždeň, občanmi obce formou dohody.     

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania. Poslanci jednohlasne schválili  rekonštrukciu hygienických priestorov MŠ. 

K bodu 17d 

P. starosta informoval o havarijnom stave odvodňovacích rúr v časti Miškovci.                                                                     

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania. Poslanci jednohlasne schválili rekonštrukciu odvodňovacích rúr v časti Miškovci. 

K bodu 17e 

Poslanci Obecného zastupiteľstva udelili mandát starostovi rokovať vo veci prevedenia, 

odovzdania cesty do Jašov do správy BBSK. 

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania. 

K bodu 17f 

P. starosta informoval poslancov o projekte „Podpora rozvoja športu na rok 2019“                                                   

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za: Ján Baláž, Stanislav Krško, Ivana Vyletelová, Ing. 

Ľubica Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, Marek Sliacky, nikto nebol proti a nik sa nezdržal 

hlasovania. 

K bodu 18 

P. Trokšiar - Bystrianska informovala o aktivitách MAS Podpoľanie kde by obec mohla získať 

fin. zdroje vo výške  40 000 eur, apelovala na poslancov, aby zvážili čo je prioritou pre obec. 

a v termínoch do konca augusta a konca januára. 

 p. Starosta  informoval o stave VPP a o vydaných nových smerniciach. 

Koniec zasadnutia obecného zastupiteľstva o 21.30 hod. 

Žofia Veselovská      Marek Sliacky 

   overovateľ         overovateľ 

 

 



    Radoslav Hruška 

       starosta obce 


